

Title (en)

Connection piece for a breathing mask and mask presenting such a piece.

Title (de)

Anschlussstück für eine Atemschutzmaske und Maske mit einem solchen Anschlussstück.

Title (fr)

Raccord de masque respiratoire et masque respiratoire muni d'un tel raccord.

Publication

**EP 0311516 A1 19890412 (FR)**

Application

**EP 88402518 A 19881005**

Priority

FR 8713767 A 19871006

Abstract (en)

Connection piece formed by a base element (1) and a cover (2); the bottom (8) of the base element (1) has a through hole (5) fitted with a sealing ring (7) and the closed inner end of the cover (2) has a projecting element or stud (10) designed to enter said through hole (5) and seal this through hole off. The invention relates to improved breathing masks having a mask connection piece formed by a base element and a cover, by which the quality of air breathed may be determined. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention a pour objet un raccord de masque respiratoire formé d'un élément de base (1) et d'un couvercle (2), le fond (8) de l'élément de base (1) comportant un trou traversant (5) muni d'un joint annulaire d'étanchéité (7) et le fond du couvercle (2) comportant un élément formant saillie ou téton (10) destiné à pénétrer dans ledit trou traversant (5) et à d'obturer de façon étanche ce trou traversant. Elle concerne les masques respiratoires perfectionnés comportant un raccord de masque formé d'un élément de base et d'un couvercle, dont on peut déterminer la qualité de l'air aspiré.

IPC 1-7

**A62B 18/08; A62B 27/00**

IPC 8 full level

**A62B 18/08** (2006.01); **A62B 27/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A62B 18/08** (2013.01); **A62B 27/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] WO 8702898 A1 19870521 - UNIV CINCINNATI [US]
- [A] US 3645261 A 19720229 - WEST ALLAN L
- [A] FR 2326944 A1 19770506 - LUWA AG [CH]

Cited by

EP0771577A1; FR2740690A1; FR3097965A1; WO9420168A1; WO2020260672A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0311516 A1 19890412; EP 0311516 B1 19911218**; AT E70464 T1 19920115; DE 3867020 D1 19920130; ES 2028335 T3 19920701;  
FR 2621250 A1 19890407; FR 2621250 B1 19900105

DOCDB simple family (application)

**EP 88402518 A 19881005**; AT 88402518 T 19881005; DE 3867020 T 19881005; ES 88402518 T 19881005; FR 8713767 A 19871006